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    Referat fra Generalforsamling lørdag den 25. maj 2019 på Panorama”.

             Formanden bød velkommen til generalforsamlingen, herunder særlig velkomst til foreningens

             æresmedlemmer.

1. Valg af dirigent.

Bestyrelsen foreslog Niels Jørgen Hvelplund. Niels Jørgen valgt.

Dirigenten konstaterede generalforsamlingen lovligt varslet i henhold til vedtægterne.

2. Bestyrelsens beretning.

Formanden  nævnte  indledningsvis,  at  året  var  kendetegnet  ved  et  par  meget  våde
vintermåneder og senere hen over sommeren en lang tørkeperiode. Endvidere var det året,
hvor foreningen indgik i det fælles vedligeholdelsesarbejde af grøfter og dræn med de øvrige
grundejerforeninger i Bork Havn området og Ringkøbing Skjern Kommune.

Han gennemgik bestyrelsens skriftlige beretning, der udsendes med referatet.

Af  foreningens  112  medlemmer  er  det  nu  de  109,  der  modtager  elektronisk  post  fra
foreningen. De sidste 3 har ikke e-mail. Det indebærer selvsagt en besparelse til porto.

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab.

Lise Hvelplund omdelte og gennemgik det reviderede regnskab. Udgiften til spuling af dræn
på godt 7.000 kr. er en éngangsudgift, da vedligeholdelsen af dræn fremover er en del af den
fælles vedligeholdelsesordning. Regnskabet udsendes med referatet.

4. Behandling af beretning og regnskab.

Dirigenten udbad sig spørgsmål og bemærkninger til beretning og regnskab.

Carsten Wengel roste bestyrelsen for indsatsen, og herunder særligt de udførte drænarbejder
i og omkring ”Hullet” (Husfold 37, 39, 41 og 43), som han er nabo til. Etablering af de ekstra
dræn har bevirket, at der for første gang i de ca. 15 år han har haft grunden, ikke har stået
åbent vand på stedet, og det var hans opfattelse, at grundvandsstanden generelt var sænket i
området.

Der var ikke andre, der havde bemærkninger.

Beretning og regnskab blev herefter vedtaget.

5. Indkomne forslag.

Der var ikke indkommet forslag. 

6. Ændring af foreningens vedtægter.

Formanden oplyste om baggrunden for ændring af foreningen vedtægter. 
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Dels blev der på generalforsamlingen i 2018 stillet spørgsmål til udsendelsen af indkaldelse til
generalforsamling via e-mail, når der stod i vedtægterne, at det skal ske som almindeligt brev,
og dels har Ringkøbing Skjern Kommune ønsket en præcisering af foreningens matrikulære
område ved at tilføje kort over området – bilag a, samt angivelse af dato for deklarationen,
der ligger til grund for medlemskab af foreningen. 

Formanden henviste til de foreslåede ændringer, der var udsendt sammen med indkaldelsen,
og oplyste indledningsvis, at der var indkommet bemærkninger til ændringerne. Som følge
heraf havde bestyrelsen ændret lidt i forslaget, så ordlyden i sidste afsnit i § 3 om udsendelse
af indkaldelsen bliver:  ”og udsendes til medlemmerne som elektronisk post”.

Ændringen vedrørende post til medlemmer, der er fritaget for digital post fra det offentlige
bevares uændret.

Dirigenten satte herefter ændringerne i vedtægterne til afstemning. Forslaget vedtaget. 

7. Valg af formand. 

Jens Otto Spliid på valg. Ingen andre forslag. Jens Otto valgt.

8. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer. 

Lise Hvelplund modtager genvalg, mens Henning Gerstrøm ikke genopstiller.

Bestyrelsen foreslog Marianne Mogensen, Lukkebjerg 20, til den ledige bestyrelsespost. Ingen
andre forslag. Marianne og Lise valgt.

9. Valg af 2 suppleanter.

Inga Bønding og Ib Skibelund genopstiller begge. Ingen andre forslag. Inga og Ib valgt.

10. Valg af revisor. 

Carsten Wengel modtager genvalg. Ingen andre forslag. Carsten valgt.

11. Valg af revisorsuppleant.

Som følge af Eigil  Ohlsens afgang som revisor i  efteråret 2018 har foreningen været uden
revisorsuppleant i en periode.

Dirigenten udbad sig  forslag til  den ledige post.  Bent  Jensen,  Husfold 19,  foreslået.  Ingen
andre forslag. Bent valgt.

12. Eventuelt.

Formanden  orienterede  om  kommunens  planer  for  bedre  sortering  og  genanvendelse  af
affaldet. Han henviste til det husstandsomdelte materiale ”Sortér dit affald” med beskrivelse
af ordningen og fortegnelse over miljøstationer i kommunen. Materialet indeholder endvidere
8 klistermærker til egen sortering af affaldet. Symbolerne på klistermærkerne er tilsvarende,
de symboler, der anvendes på miljøstationerne. Kommunen har endvidere nævnt, at den nye
ordning  evt.  vil  blive  suppleret  med  centralt  placerede  ”Molukker”,  hvor  sorteret
genbrugsaffald kan afleveres.

Kommunen har endnu ikke meldelt, hvornår ordningen implementeres fuldt ud, og hvad det
kommer til at betyde for krav til affaldsstativ hos den enkelte husejer. En af udfordringerne er
renovationsbilerne, der skal omstillet til den nye sorteringsordning, evt. ny indkøb af biler.



Efter  indførsel  af  ordningen vil  kommunen ikke garantere  at  der  vil  blive  anvendt  ”små”
renovationsbiler i sommerhusområderne.

Der  var  ikke  andre,  der  ønskede  ordet,  så  dirigenten  erklærede  generalforsamlingen  for
afsluttet og gav ordet til formanden.

Formanden takke for fremmødet til generalforsamlingen og for forsamlingens opbakning til
bestyrelsens arbejde.

Han takkede Henning Gerstrøm for hans indsats i bestyrelsen. Henning var ikke til stede, da
han og Kirsten var på ferie, så han har en erkendtlighed til gode.

Han takkede ligeledes bestyrelsen for samarbejdet i året løb, hvor der igen havde været en
del at forholde sig til.

Der deltog 38 personer i generalforsamlingen og 33 i den efterfølgende fællesspisning.

Generalforsamlingen næste år afholdes lørdag den 23. maj 2020.

/Jens Otto.

                                                                                                         


